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SECRETAR GENERAL
PROCES - VERBAL
încheiat astăzi 15.03.2021

Au participat următorii consilieri:
1. Brebene Marinela
2. Budoiu Ion
3. Chelu Răzvan - Niculae
4. Foamete Radu Gabriel
5. Gologan Giulia - Loredana
6. Ianeț Constantin
7. Ionescu Marilena
8. Ivașcu Drgoș Ion
9. Matei Liviu - Augustin
10. Mateoiu Roxana
11. Pleșa Emil
12. Roșoiu Daniela - Cerasela
13. Sprinceană Eugen Dănuț
14. Trifu Marius Robertino

Au fost absenți următorii consilieri: domnul consilier Bădescu Gheorghe, domnul consilier Butcă
Dragoș și doamna consilier Fermuș Andra - Isaura.

Ședința a fost deschisă de secretarul general al orașului Pucioasa, doamna jr. Catană Elena care
spune că ședința de astăzi a fost convocată în baza dispoziției primarului orașului Pucioasa
nr.269/11.03.2021 și din consultarea condicii de prezență a constatat că sunt îndeplinite condițiile cerute
de lege pentru desfășurarea ședinței. Îl roagă pe domnul primar ing. Ana Constantin Emilian să prezinte
ordinea de zi.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian prezintă ordinea de zi și o supune la vot, aceasta fiind
aprobată cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 1 al ordinii de zi: „ Proiect de hotărâre privind alegerea președintelui de ședință
pentru luna martie 2021. ”

Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț președintele comisiei juridice prezintă avizul comisiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian precizează că potrivit Regulamentului de Organizare
Funcționare al Consiliului Local Pucioasa, președinte de ședință ar trebui să fie domnul consilier Budoiu
Ion. Întreabă consilierii locali dacă sunt de acord. Propunerea este supusă la vot și este aprobată cu
unanimitate de voturi.

Se trece la punctul 2 al ordinii de zi: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea valorii investițiilor
aferente UAT Orașul Pucioasa și participarea Consiliului Local la cofinanțarea „ Proiectului regional de
dezvoltare a infrastructurii de apă și apă uzată în județul Dâmbovița, în perioada 2014-2020 ”. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț președintele comisiei juridice prezintă avizul comisiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comisiei de
urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.
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Domnul consilier Pleșa Emil președintele comisiei sociale prezintă avizul comisiei sociale și
anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul ing. Hosszu Mihail dă explicațiile necesare.
Precizează că POIM-ul a fost elaborat pentru a răspunde nevoilor de dezvoltare ale României

identificate în Acordul de Parteneriat 2014 - 2020 și în acord cu cadrul stategic comun și documentul de
poziție al serviciilor Comisiei Europene. Structura de finanțare a POIM este grant UE 85%, contribuție
buget de stat 13%, contribuție buget local 2%.

Valoarea lucrărilor ce urmează a fi executate în cadrul proiectului POIM 2014 - 2020, în orașul
Pucioasa este 7.011.168 euro, iar iar contribuția din bugetul local de 2% este de 140.225 euro.

Contribuția din bugetul local se va eșalona pe perioada derulării proiectului, cu precizatrea că atât
valoarea totală cât și contribuția locală pot suporta modificări în funcție de forma finală a contractului de
finanțare și licitației organizate pentru execuția lucrărilor.

Domnul consilier Budoiu Ion întreabă dacă tarifelen la apă le aprobăm acum sau se vor aproba
anual!?

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian spune că orice proiect european înseamnă și asumare.
Domnul ing. Hosszu Mihail spune că aceste costuri se raportează la cost/beneficiu.
Nu mai sunt discuții.
Domnul consilier Budoiu Ion - președinte de ședință supune la vot proiectul de hotărâre privind

aprobarea valorii investițiilor aferente UAT Orașul Pucioasa și participarea Consiliului Local la
cofinanțarea „ Proiectului regional de dezvoltare a infrastructurii de apă și apă uzată în județul Dâmbovița,
în perioada 2014-2020 ” și este aprobat cu 13 voturi „ PENTRU ”, domnul consilier Chelu Răzvan -
Niculae nu era prezent în sală.

Se trece la punctul 3 al ordinii de zi: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului anual de
evoluție a tarifelor conform rezultatelor Analizei Cost - Beneficiu pentru „ Proiectul regional de
dezvoltare a infrastructurii de apă și apă uzată în județul Dâmbovița, în perioada 2014-2020 ”. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț președintele comisiei juridice prezintă avizul comisiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comisiei de
urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Pleșa Emil președintele comisiei sociale prezintă avizul comisiei sociale și
anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

În sală a intrat și domnul consilier Chelu Răzvan - Niculae
Nu sunt discucuții.
Domnul consilier Budoiu Ion - președinte de ședință supune la vot proiectul de hotărâre privind

aprobarea Planului anual de evoluție a tarifelor conform rezultatelor Analizei Cost - Beneficiu pentru
„ Proiectul regional de dezvoltare a infrastructurii de apă și apă uzată în județul Dâmbovița, în perioada
2014-2020 ” și este aprobat cu 13 voturi „ PENTRU ”, o „ ABȚINERE ” - domnul consilier Budoiu Ion și
3 consilieri absenți: domnul consilier Bădescu Gheorghe, domnul consilier Butcă Dragoș și doamna
consilier Fermuș Andra - Isaura.

Se trece la punctul 4 al ordinii de zi: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea STUDIULUI DE
FEZABILITATE pentru „ Proiectul regional de dezvoltare a infrastructurii de apă și apă uzată în județul
Dâmbovița, în perioada 2014-2020 ” precum și a indicatorilor tehnico - economici ai proiectului. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț președintele comisiei juridice prezintă avizul comisiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comisiei de
urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Pleșa Emil președintele comisiei sociale prezintă avizul comisiei sociale și
anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Nu sunt discuții.
Domnul consilier Budoiu Ion - președinte de ședință supune la vot proiectul de hotărâre privind

aprobarea STUDIULUI DE FEZABILITATE pentru „ Proiectul regional de dezvoltare a infrastructurii de
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apă și apă uzată în județul Dâmbovița, în perioada 2014-2020 ” precum și a indicatorilor tehnico -
economici ai proiectului și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 5 al ordinii de zi: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de ordine și
siguranță publică al orașului Pucioasa. ”

Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț președintele comisiei juridice prezintă avizul comisiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul Dan Bogdan Cătălin prezintă planul de ordine și siguranță.
Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian întreabă dacă Poliția Locală verifică și dacă camerele

video sunt amplasate corect, adică sunt utile, deoarece în parc foișorul a fost distrus de mai multe ori, iar
persoana care se face vinovată nu a fost prinsă, identificată. Solicită ca Poliția Locală să facă verificări și
propuneri pentru schimbarea/repartizarea acestora.

Nu mai sunt discuții.
Domnul consilier Budoiu Ion - președinte de ședință supune la vot proiectul de hotărâre privind

aprobarea Planului de ordine și siguranță publică al orașului Pucioasa și este aprobat cu unanimitate de
voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 6 al ordinii de zi: „ Proiect de hotărâre privind desemnarea a doi reprezentanți
ai Consiliului Local Pucioasa în comisia de concurs, respectiv comisia de soluționare a contestațiilor
pentru ocuparea funcției de director medical în cadrul Spitalului Orășenesc Pucioasa. ”

Doamna secretar general jr. Catană Elena precizează că potrivit Metodologiei de organizare a
concursurilor aprobată prin Hotărârea Consiliului Local nr. 203/2017 s-a stabilit că din comisiile de
concurs, din cadrul Spitalului Orășenesc Pucioasa, vor face parte 1 reprezentant al Consiliului Local în
fiecare comisie, respectiv un reprezentant al primarului în fiecare comisie de concurs, respectiv contestații.
Domnul primar și-a desemnat reprezentanțiil prin dispoziție, urmează ca dvs., consilierii locali, să vă
desemnați reprezentanții prin Hotărârea Consiliului Local.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian în calitate de reprezentant al PSD propune ca
reprezentant comisia de concurs pe domnul consilier Trifu Marius Robertino, iar în comisia de soluționare
a contestațiilor pe doamna consilier Gologan Giulia - Loredana.

Doamna secretar general jr. Catană Elena întreabă dacă mai sunt alte propuneri? Precizează că,
fiind vorba despre persoane, votul este secret și se face cu buletine de vot. Solicită propuneri.

Domnul consilier Budoiu Ion spune că ar fi dorit să-l propună în acestă comisie de concurs pe
domnul consilier dr. Bădescu Gheorghe, fiind de specialitate, dar nefiind prezent nu știe dacă este de
acord.

Nu mai sunt alte propuneri.
Se fac buletinele de vot pe care sunt trecute numele celor 2 consilieri locali, respectiv domnul

consilier Trifu Marius Robertino în comisia de concurs și doamna consilier Gologan Giulia - Loredana în
comisia de soluționare a contestațiilor.

Se alege ca și variantă de vot tăierea cu o linie a persoanei pe care nu dorește să o voteze.
Se alege o comisie de numărare a voturilor în următoarea componență: domnul consilier Budoiu

Ion, domnul consilier Foamete Radu Gabriel, domnul consilier Ivașcu Drgoș Ion, doamna consilier
Mateoiu Roxana, domnul consilier Pleșa Emil și doamna consilier Roșoiu Daniela - Cerasela - președinte.

Se trece la vot. După exprimarea votului, comisia de numărare a voturilor a procedat la numărarea
voturilor, rezultatul fiind: 14 voturi „ PENTRU ” - domnul consilier Trifu Marius Robertino, în comisia
de concurs și 14 voturi „ PENTRU ” - doamna consilier Gologan Giulia - Loredana în comisia de
soluționare a contestațiilor.

Doamna consilier Roșoiu Daniela - Cerasela - președintele comisiei de numărare a voturilor
prezintă rezultatul votului, întocmind proces verbal care se află la dosarul ședinței, deci reprezentanții
Consiliului Local sunt: domnul consilier Trifu Marius Robertino, în comisia de concurs și doamna
consilier Gologan Giulia - Loredana în comisia de soluționare a contestațiilor.

Se trece la punctul 7 al ordinii de zi: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea revocării H.C.L. nr.
149/22.10.2020 privind aprobarea indicatorilor tehnico - economici pentru obiectivul de investiții „
Stabilizare alunecare de teren pe DC8, oraș Pucioasa, cartier Malurile ”. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț președintele comisiei juridice prezintă avizul comisiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.
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Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comisiei de
urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Nu sunt discuții.
Domnul consilier Budoiu Ion - președinte de ședință supune la vot proiectul de hotărâre privind

aprobarea revocării H.C.L. nr. 149/22.10.2020 privind aprobarea indicatorilor tehnico - economici pentru
obiectivul de investiții „ Stabilizare alunecare de teren pe DC8, oraș Pucioasa, cartier Malurile ” și este
aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 8 al ordinii de zi: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico -
economici pentru obiectivul de investiții „ Stabilizare alunecare de teren pe DC8, oraș Pucioasa, cartier
Malurile ”. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț președintele comisiei juridice prezintă avizul comisiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comisiei de
urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul ing. Hosszu Mihail dă explicațiile necesare, precizând că se modifică cota CNI de la 5%
la 8%.

Nu mai sunt discuții.
Domnul consilier Budoiu Ion - președinte de ședință supune la vot proiectul de hotărâre privind

probarea indicatorilor tehnico - economici pentru obiectivul de investiții „ Stabilizare alunecare de teren
pe DC8, oraș Pucioasa, cartier Malurile ” și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Nu mai sunt alte discuții.
Drept pentru care am încheiat prezentul proces – verbal.

Președinte de ședință,
BUDOIU ION

Numele şi prenumele Funcţia Data Semnătura
Verificat - - - -
Întocmit Catană Elena Secretarul general al oraşului Pucioasa


